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Vi er i dialog med vores kunder
allerede

Dialogmøder om bæredygtige muligheder på bedri�er er godt i gang hos kunderne i
Danske Bank. Men man er stadig lige kommet ud af startboksen.

Danske Bank har ca. 2.500 fuldtidsbrug som kunder, og de er godt i gang med dialogen med
banken omkring den bæredygtige agenda. Der kommer klimadrø�elser på bordet i
fremtiden, når der snakkes bankforretninger. Drø�elserne er med, når der ses på muligheder,
styrker, svagheder og trusler via en SWOT analyse.

Pernille Stenstrup Christensen, Landchef i Danske Bank, ser positivt på fremtiden med
muligheder for at tage bæredygtighed ind som vigtig og nødvendig del i snakken med
kunder.

»Vi spørger ind til bedri�ens CO2 a�ryk og vi kan bidrage i dialogen, men rådgivningen er hos
landbruget. Når der først kommer et klimaværktøj, bliver det mere konkret. Politisk vil der

»Vi kan sammen rykke landbruget i en mere bæredygtig retning«, siger Pernille Stenstrup Christensen.



også komme tiltag for at understøtte den grønne omstilling, og det kan både være via pisk
eller gulerod. Vi har en fælles interesse med landbruget nemlig at bidrage til den grønne
omstilling. ESG dialogen begynder med en fælles forståelse for, hvordan værdikæden hænger
sammen og nu også med klimaelementerne. Rådgivningen er hos landbruget, finansiering af
grønne tiltag gør, at vi kan flytte os sammen. Landmænd er også forretningsfolk. De skal
holde bundlinjen for øje, så vi håber, at man ikke laver reguleringer, der skader
konkurrenceevnen og derved vil skubbe landbruget til udlandet idet Dansk landbrug er noget
at det mest klimae�ektive i verden.


